
ایران زندانی با شکنجههای قرون وسطایی بود
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
وی گفته مذاکرهکنندگان ایران از جنس مردم هستند و ذرهای به دشمن باج نخواهند داد اما تحریمهای نفتی و بانکی باید رفع و

راستی آزمایی شوند.

سید احمد خاتمی، امام جمعه موقت تهران؛ 

سید احمد خاتمی، امام جمعه موقت تهران در خطبههای نماز جمعه پایتخت گفت:

کسی که راضی به خواست پروردگار است اعتراضی ندارد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از مهر، وی ادامه داد:

هیچچیز در این دنیا ماندگار نیست و باید برای ابدیت خود آماده باشیم.

آیت خاتمی اظهار کرد: همچنین سالگرد شهادت شهید مهدی عراقی و فرزندش را گرامی میداریم و از خداوند میخواهیم بر
درجات او بیفزاید و رضوان خود را نصیب او کند.

خطیب نماز جمعه تهران همچنین گفت:

مسئولان بکوشند مطالبات و درخواستهای این قشر به ویژه پزشکان جوان را تأمین کنند.

وی در رابطه با مذاکرات برجام نیز بیان کرد:

مذاکرهکنندگان از جنس مردم هستند، امین، شجاع و مرد میدان هستند و ذرهای به دشمن باج نخواهند داد. سه نکته مهم وجود
دارد؛ اول لغو تحریمهای نفتی است که نفت سرمایه ملت ایران است. اگرچه با شیطنت آنها نیز میتوانیم نفت خود را صادر

کنیم آنچنانکه مسئولان این کار را انجام میدهند اما این تحریمها باید برطرف شوند. نکته دوم لغو تحریمهای بانکی است. این
موضوع نیز مشکلاتی برای اقتصاد کشور به وجود آورده است که با توجه به سوابق پیمانشکنی طرفهای غربی باید

راستیآزمایی نیز درباره آن نیز صورت بگیرد. از خدمات تیم مذاکرهکننده و فعالان عرصه دیپلماسی تشکر ویژه میکنیم.
همچنین از عزیزان عرصه میدان نیز قدردانی میکنیم که شهید سردار حاج قاسم سلیمانی یکی از قهرمانان این عرصه بود.

نکته سوم این است که یک حرف مبنایی وجود دارد و اصلاً سخن از این نمیگوییم که دیپلماسی نباشد بلکه میگوییم دیپلماسی
با صلابت باید برقرار باشد اما حرف مبنای ما این است که آمریکا دشمن ما است؛ از ۲۸ مرداد سال ۱۳۳۲ که آمریکا شاه را به
ایران برگرداند کشور ما زندانی بزرگ بود چراکه آمریکا ارباب او بود. ایران زندانی از آزادگان و قهرمانان با شکنجههای قرون

وسطایی بود که همه اینها کار آمریکا بود. بعد از پیروزی انقلاب تا کنون در طول ۴۳ سال آمریکا لحظهای دست از توطئه
برنداشته است. این جنایات را فراموش نمیکنیم و غافل نمیشویم که آمریکا مدام در حال توطئه است و میخواهد ما را به

مشکل بیندازد. دشمن نمیخواهد خوشی ملت ایران را ببیند و اگر ناخوشی ما را ببینند اظهار خوشحالی میکنند. قصه ما و
آمریکا بر سر موضوعات هستهای نیست. آمریکا با نظام ما مشکل دارد. یکی از تئوریپردازان آمریکایی میگوید که مشکل ما
ایران هستهای نیست بلکه مشکل آن است که علیرغم آنکه این کشور ارتباطی با کشور آمریکا ندارد بزرگترین قدرت نظامی و
علمی منطقه شده است. این تئوریپرداز میگوید مشکل ما با ایران آن است که ایران یکپارچه است و رهبری محبوب دارد که

هرچه بگوید مردم آن را میپذیرند. پذیرش چنین چیزی برای دشمن بسیار دشوار است. مشکل آنها این است که رهبر ما
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میگوید دوره بزندررو تمام شده است.

وی گفت:

راه حل در دو چیز است؛ اول آنکه قوی شویم و دوم آنکه مقاومت کنیم و خسته نشویم. به لطف خدا مردم خسته نیستند و این
شعارهای جانانه را کسی دیکته نکرده است. اینها نشاندهنده خستگیناپذیری مردم است اما برخی میخواهند به ناحق ملت

ایران را خسته نشان دهند درحالیکه به لطف خدا ملت عاشورایی ایران محکم و مقاوم پای انقلاب خود ایستاده است.
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